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Protokół Nr XLVII/22 

z XLVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 7 listopada 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022 – 2034.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/413/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 25 października 2022 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/412/22 w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 14:00 otworzył XLVII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że została ona zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca  

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.). Radni otrzymali 

drogą elektroniczną wniosek o zwołanie sesji.  
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Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji 

zapoznała się z treścią informacji. Następnie powitał radnych, gości oraz osoby oglądające 

transmisję z obrad dzisiejszej sesji. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski oraz Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

obecnych jest jedenastu radnych, co pozwala na podejmowanie uchwał.  

Radni nieobecni: Ryszard Biniak, Agnieszka Bury, Andrzej Dziamara, Aleksander Tadych. 

 

Wniosek o zwołanie sesji, zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki  

nr 1-6 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

temacie. 

 

Nie wniesiono uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała, że zmiany, które mają być przyjęte na dzisiejszej sesji, polegają na 

wprowadzenia do budżetu dochodów i wydatków dotyczących dodatku węglowego i kosztów 

związanych z jego wypłatą. Planowane jest również przesunięcie środków w ramach 

wydatków majątkowych z jednego zadania inwestycyjnego na drugie. 

Pani Skarbnik oznajmiła, że „zwiększenie dochodów i wydatków dotyczy kwoty  

2 018 396,40 zł i będą to środki przeznaczone na wypłatę świadczenia dotyczącego dodatku 

węglowego”.  

Poinformowała o następujących propozycjach zmian związanych z inwestycjami:  

- zwiększenie o 12 500 zł wydatków na przebudowę drogi na działce o numerze geodezyjnym 

10/71 w Dębnie, 

- zmniejszenie o 12 500 zł łącznych nakładów finansowych oraz limitu wydatków w 2022 r. 

na termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym. 

Skarbnik Gminy kontynuowała: „Zadanie termomodernizacyjne zostało już zakończone i nie 

wszystkie środki, które zostały zaplanowane, wydatkowano. A zatem tutaj jest taka 

możliwość, żeby te środki przesunąć na zadanie drogowe. Nie tak dawno zwiększaliśmy 

wydatki na to zadanie o kwotę ponad 67 tys. zł. Wówczas wydawało się, że będzie to kwota 

wystarczająca”. Oznajmiła: „Natomiast w trakcie realizacji inwestycji na tym końcowym 

etapie okazało się, że jest dwanaście dokładnie protokołów konieczności wykonania 

dodatkowych, niezbędnych prac, których koszt przekroczył to, co mieliśmy zaplanowane. 

Stąd też jest wniosek kierownika referatu udokumentowany, uzasadniony o konieczności 

zwiększenia wydatków o tę kwotę”. 

Następnie Pani Skarbnik powiedziała: „Myślę, Szanowni Państwo, że często bywa tak, że 

(…) nie do końca jest zrozumiałe. Wartość brutto, wartość netto i później się okazuje, że 



4 

 

kwoty o których mówimy, były kwotami netto. Ktoś tam nie dopowiedział i przy ostatecznym 

rozliczeniu okazuje się, że  jednak te wydatki są większe niż planowane”.  

Poinformowała, że przedstawione propozycje zmian są neutralne dla budżetu. Oznajmiła, że 

korekta w załączniku plan dochodów i wydatków związanych z opłatami za sprzedaż 

napojów alkoholowych ma charakter porządkujący i polega na uzupełnieniu o paragraf 4270 

zakup usług remontowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poruszył kwestię wniosków o wypłatę dodatku węglowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zasugerował, aby w tej chwili skupić się nad zmianami w budżecie. Dodał, że wrócimy do 

tego pytania. 

 

Radni nie wnieśli innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/417/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o przybliżenie tematu. 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że zmiany w uchwale budżetowej spowodowały potrzebę dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Oznajmiła, że w pierwszym załączniku, zgodnie  

z art. 229 ustawy o finansach publicznych, należy doprowadzić do zgodności znowelizowany 

budżet z WPF w zakresie dochodów, wydatków oraz kwoty długu, „co zostało uczynione”. 

Pani Skarbnik kontynuowała: „Zmiany w załączniku numer dwa w związku z tym, że zmiany 

budżetu dotyczą przedsięwzięć ujętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej, w wykazie 

przedsięwzięć również w zadaniu drogowym zwiększono łączne nakłady finansowe  

o 12 500 zł. Zwiększono również limit wydatków na ten rok o tę samą kwotę oraz 

zaktualizowano limit zobowiązań. W zadaniu dotyczącym termomodernizacji budynku 

Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym zmniejszono łączne nakłady finansowe  

o 12 500 zł. Zmniejszono o tę samą kwotę limit wydatków w roku bieżącym oraz 

zaktualizowano limit zobowiązań”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2022-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/418/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/413/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 25 października 2022 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik. 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała: „Zmiany te mają charakter porządkowy, a tak naprawdę doprecyzowanie 

zapisu zgodnie z ustawą o podatkach i opłatach lokalnych. Mianowicie dotyczy to zapisu 

dotyczącego opodatkowania dróg, które nie są drogami stricte, a stanowią drogi dojazdowe do 

pól dla rolników, ale w ewidencji gruntów są wykazane symbolem jako drogi. (…) Jest tutaj 

doprecyzowany ten zapis zgodnie z ustawą z art. 2 ust 3 pkt 4 wyłączający, czyli zmienia się 

treść w § 1 pkt 1 lit. e, który otrzymuje brzmienie: pozostałych, zajętych pod drogi,  

z wyjątkiem gruntów o których mowa w art. 2 ust. 3 pkt 4 ustawy o podatkach i opłatach 

lokalnych - 0,19 zł od 1 m2 powierzchni”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że Pani Skarbnik omówiła następną uchwałę. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „W uchwale dotyczącej podatku od środków transportowych wkradł się błąd, 

taka omyłka pisarska. W uzasadnieniu podałam. (…) Nie było przecinka po kwocie 633 zł  

i okazało się, że kwota podatku by wynosiła 63 300 zł i ona by przekraczała maksymalne 

kwoty podatku, a zatem na pewno Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziłaby nieważność 

tej uchwały poprzez istotne naruszenie prawa, stąd też prostuje się w ten sposób, że w tym 

wierszu konkretnym pojawia się przecinek po kwocie 633 zł”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/413/22 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 25 października 2022 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/419/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/413/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 25 października 2022 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/412/22 w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że omawiana kwestia została już wcześniej wyjaśniona. Następnie otworzył 

dyskusję. 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/420/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/412/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 25 października 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił, aby radni, którzy są również sołtysami oraz pani radna Regina Kowalewska, nie 

brali udziału w głosowaniu. Udzielił głosu Pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. Oznajmiła: „Zmienił się 

troszeczkę zapis w paragrafie trzecim, który mówi, że osoby, które wejdą w posiadanie psa po 

30 czerwca danego roku płacą opłatę w wysokości połowy stawki wymienionej w paragrafie 
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drugim. To jest po pierwsze. Również pojawił się zapis, który mówi kiedy powstaje 

obowiązek uiszczenia tej opłaty i kiedy on ustaje. Poza tym w poprzedniej uchwale nie 

wskazano z imienia i nazwiska osób, które będą wykonywały czynności inkasenta”. 

Pani Skarbnik kontynuowała: „Wskazano, że inkasentem jest konkretnie Pani Beata Mizera 

oraz Pani Regina Kowalewska, która jest Radną Rady Miejskiej i winna się wyłączyć  

z głosowania nad tą uchwałą. W załączniku do tej uchwały mamy wykaz sołtysów. (…) 

Dodatkowo jeszcze i tak będziemy musieli podać Regionalnej Izbie Obrachunkowej kto  

z tych sołtysów jest również radnym i winien się wyłączyć z głosowania nad tą uchwałą, 

ponieważ nie można głosować we własnej sprawie. Pozostałe zapisy są bez zmian”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił przerwę w obradach. 

 

W czasie przerwy w obradach na salę obrad przybyli Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara oraz Radna Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Agnieszka Bury, zwiększając liczbę radnych do trzynastu osób. 

 

Po wznowieniu obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił radnych o ponowne potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Poinformował, że  

w  sali obrad obecnych jest trzynastu radnych i możemy podejmować uchwały. Powiedział, że 

Pani Skarbnik przybliżyła projekt uchwały. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania 

psów. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/421/22 w sprawie opłaty od posiadania psów, która stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

W głosowaniu nie brali udziału radni, którzy pełnią również funkcję sołtysa:  

- Wiesław Bodetko,  

- Antoni Kapeja,  

- Krzysztof Matejek,  

- Edmund Szcześniak. 

Ponadto z udziału w głosowaniu wyłączyła się radna Regina Kowalewska. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że radny Edmund Szcześniak poruszył wcześniej temat dodatku węglowego. 

Poprosił o zabranie głosu Pana Wiceburmistrza Józefa Lewandowskiego. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Jedną z najważniejszych spraw, która jest pozytywnie rozstrzygnięta, to taka, 

że kto nie złożył deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków, a złoży tą 

deklarację dopiero teraz, to jest osobą również uprawnioną do dodatku węglowego. Czyli 

jeżeli takiej deklaracji nie złożył, a składa ją po raz pierwszy, to jeżeli spełnia wymogi, w tej 

deklaracji ma jako główne źródło ogrzewania to wynikające z ustawy, to jest osobą 

uprawnioną i może składać wniosek o dodatek węglowy, czyli 3 tys. zł jeżeli chodzi o węgiel 

czy pellet i musi to zrobić najpóźniej do końca listopada”. 

Pan Wiceburmistrz oznajmił: „Jest problem z osobami, które złożyły deklaracje w terminie do 

końca czerwca, potem składały korektę i jeżeli tą korektę złożyły po jedenastym sierpnia, to 

takiemu wnioskodawcy nie przysługuje dodatek węglowy”. Powiedział, że w takim 

przypadku Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej odmawia wypłaty dodatku. 
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Kontynuował: „Jest oczywiście grupa osób i myślę, że do tej grupy należą te osoby, które 

składały korekty w różny sposób, które myślę, że z niewiedzy czy z braku zrozumienia 

deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków zaznaczały nie tak, jaki jest stan 

faktyczny. (…) A korekty nie zrobiły zgodnie ze stanem faktycznym do tego jedenastego. 

Pomimo tego, że stan faktyczny jest taki, że umożliwiłby im przyznanie tego dodatku, to  

z uwagi na to, że deklaracje złożyły wcześniej, nie są to osoby uprawnione z powodu takiego 

wypełnienia tej deklaracji, która uniemożliwia otrzymanie dodatku węglowego”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał: „Tutaj być może wystąpimy do Ministra Klimatu  

i Środowiska o wyjątkowe potraktowanie tej grupy osób. Rozmawiamy z naszym 

Stowarzyszeniem Gmin i Powiatów Wielkopolskich, rozmawiamy i z naszym Miejsko 

Gminnym Ośrodkiem Pomocy jak uzasadnić, żeby można było te osoby zakwalifikować do 

grupy, które spełniły wymagania i stan faktyczny jest taki, że rzeczywiście ten dodatek im 

przysługuje”. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Wiceburmistrz poruszył temat preferencyjnego zakupu 

węgla. Oznajmił, że Gmina Łobżenica przystępuje samodzielnie do tego działania. 

Poinformował, że jako Gmina złożymy zapotrzebowanie na odpowiednią ilość węgla, która 

będzie wynikała z wniosków mieszkańców. Powiedział: „W wykazie są cztery rodzaje, czyli 

ekogroszek, dwa rodzaje orzecha i miał węglowy też jest wyszczególniony. Zobaczymy co 

nam mieszkańcy złożą i będziemy na tej podstawie określali zapotrzebowanie Gminy. Co nie 

znaczy, że natychmiast w tej ilości, jak mieszkańcy nam zapiszą, zamówimy węgiel. Myślę, 

że ten węgiel będziemy zamawiać partiami z udziałem podmiotów, które dotąd handlują  

i handlowały węglem w naszej gminie. I z tymi podmiotami chcemy podpisać umowy”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy kontynuował: „Taki wzór umowy jak będziemy mieli 

przygotowany to zaprosimy firmy. Być może jeszcze będzie to w tym tygodniu, a jak nie to 

na początku przyszłego tygodnia. (…) Zamówienie węgla jest jednoznaczne z wystawieniem 

faktury i z terminem płatności 60 dni, w którym Gmina musi się zmieścić, czyli sprzedać 

węgiel”. 

Oznajmił: „Jeszcze nie wiemy, gdzie będą wnioski składane. Czy będzie to Miejsko Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej, czy będzie to Urząd Miejski. Zobaczymy. I jedno i drugie 

miejsce jest dobre. Najważniejsze, żebyśmy mieli umowy podpisane z przedsiębiorcami, 

którzy będą ten węgiel sprzedawali. Oczywiście w ilości i w cenie takiej podawanej  

i zapisanej w ustawie, czyli nie więcej jak dwa tysiące za tonę i w ilości nie większej jak 

półtorej tony do końca tego roku i półtorej tony do końca kwietnia przyszłego roku”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Powiedziała: „Te osoby, które dostały odpowiedź z MGOPSu, że mają wyjaśnienia do 16 

grudnia tam przesłać, w związku z tym, że deklaracje złożyły za późno, no to już nie muszą 

chyba robić nic ? Czy trzeba coś?” 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Oczywiście. Jeżeli dostały zaproszenie do złożenia wyjaśnień, to trzeba 

złożyć wyjaśnienia”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Oznajmiła: „To wyjaśnienia będzie trzeba złożyć”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Dodał: „Jeżeli MGOPS wzywa, to trzeba złożyć wyjaśnienia po to, żeby dodatek otrzymać”.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Powiedział: „Czyli ten, który będzie chciał kupić węgiel, rozumiem, że musi złożyć 

deklarację, że deklaruje kupić węgiel. Potem na podstawie tych deklaracji będzie zbiorowy 

zakup węgla przez Gminę”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Na razie są składane zapotrzebowania mieszkańców. Nie jest to formalny 

wniosek o zakup określonej ilości. Dopiero drugie postępowanie, które będzie przez nas 

prowadzone, to będzie składanie wniosków przez mieszkańców, gdzie będą deklarowali już 

konkretnie, zgodnie z wnioskiem, gdzie będą wydawane zaświadczenia przez Miejsko 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej”.  

Kontynuował: „Będziemy korzystać z pomocy przedsiębiorców, którzy na naszym terenie 

handlują opałem. (…) Wspólnie, można powiedzieć, będziemy ponosić odpowiedzialność za 

sprowadzenie takiego węgla, który zostanie kupiony. To, że cena jest preferencyjna, to nie 
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znaczy, że wszyscy zakupią pomimo tego, że teraz składają deklaracje, że półtorej tony do 

końca tego roku wykupią. To nie jest powiedziane, że wykupią”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poprosił Pana Wiceburmistrza o przedstawienie informacji na temat przetargu na oświetlenie 

w Liszkowie. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że w pierwszym postępowaniu nie wpłynęła ani jedna oferta. Powiedział: „Drugie 

postępowanie. Zobaczymy. Jeżeli nie będzie oferty to tutaj deklaruję w imieniu Burmistrza, 

że przetarg będzie prowadzony do skutku. Będziemy wtedy myśleli być może o wydłużeniu 

terminu, wchodząc na przyszły rok, np. do końca maja, bo nieoficjalnie się dowiadujemy, że 

w tak krótkim czasie wykonawcy, którzy byliby zainteresowani, w związku z (…) 

zobowiązaniami, które podjęli, nie są w stanie przystąpić”. Dodał, że zadania związane  

z oświetleniem w Dźwiersznie i Liszkowie mają zabezpieczenie finansowe. 

 

Ad. 9 Zakończenie obrad sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:57 zakończył obrady XLVII sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokołował:         Przewodniczył:  

/-/ Łukasz Sobieszczyk        /-/ Antoni Kapeja 

 


